

Title (en)

Parasol base and ballasting part assembly

Title (de)

Anordnung aus einem Sonnenschirmständer und einem Beschwerungsteil

Title (fr)

Ensemble formé par une base de parasol et une pièce de lestage

Publication

EP 1530918 A2 20050518 (DE)

Application

EP 04026536 A 20041109

Priority

DE 20317530 U 20031113

Abstract (en)

Sunshade arrangement comprises a flat foot part (1), a base (3) arranged in the center of the foot part, and a sleeve (4) for receiving a sunshade. The sleeve is fixed to the base and can be adjusted against the foot part. The arrangement also has weighting parts with openings which can be closed. Preferred Features: The weighting parts are detachable and are made from a bent film tubing. The weighting parts extend over the outer edge (2) of the foot part. The foot part is a plate.

Abstract (de)

Beschrieben wird eine Anordnung aus einem Sonnenschirmständer, welcher ein flaches Fußteil (1), einen ungefähr von der Mitte des Fußteils (1) aufragenden Sockel (3) und zum Aufnehmen eines Sonnenschirms eine Hülse (4) hat, welche verschwenkbar an dem Sockel (3) angebracht und in veränderlicher Neigung gegen das Fußteil (1) feststellbar ist, und aus einem oder mehreren ringförmigen oder zu einem Ring formbaren Beschwerungsteilen (9), welche unter Verwendung einer wasserdichten, flexiblen Hülle gebildet sind und wenigstens eine Öffnung mit einem wiederverschließbaren Verschluss (10) haben. <IMAGE>

IPC 1-7

A45B 11/00; E04H 12/22

IPC 8 full level

A45B 25/00 (2006.01); **E04H 12/22** (2006.01); **A45B 11/00** (2006.01); **A45B 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45B 25/00 (2013.01); **A45B 17/00** (2013.01); **A45B 2011/005** (2013.01); **A45B 2023/0012** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 3127110 A1 19830217 - ZECH RUDOLF
- DE 10020988 A1 20010111 - BERGMANN KONRAD [DE]

Cited by

US11408192B2; CN113906250A; GB2605182A; DE102007046746A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

DE 20317530 U1 20040304; EP 1530918 A2 20050518; EP 1530918 A3 20051026

DOCDB simple family (application)

DE 20317530 U 20031113; EP 04026536 A 20041109